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DARGOV 2008

Ž i j e m e  p o m e r n e  
v hektickej dobe, keď ľudia sú 
zaneprázdnení kadečím - prácou, 
zárobkami,  kompl ikovanými 
vzťahmi. Rodičia preto majú málo 
času pre svoje rastúce ratolesti 
a mladí ľudia, práve v tom 
kritickom veku podliehajú rôznym 
módnym trendom a životným 
štýlom typickým pre dané obdobie. 
Prichádzajú im do života úspechy, 
ale i problémy. Nie práve najlepším 
rozhodnutím, po ktorom množstvo  
mladých ľudí siahne pri riešení 
s v o j i c h  p r o b l é m o v,  č i  u ž  
existenčných, študijných alebo 
týkajúcich sa vzájomných vzťahov, 
je to, keď  táto mládež podľahne 
nejakej závislosti. Každá závislosť 
spôsobí v konečnom dôsledku 
tragický koniec -  buď v láske, vo 
vzťahu rodič – dieťa, buď 
zdravotne, alebo je to tá najhoršia 
vec, ktorá sa môže človeku stať – 

a to , že odíde alebo 
nikdy nepríde k Bohu, 
k Spasiteľovi. A koniec 
t a k é h o  č l o v e k a  j e  
strašný. My vieme, kde 
končí takýto človek, ktorý 
s a  n i k d y  n e s t r e t o l  
s Bohom. Boh nás, ľudí, 
stvoril sebe na slávu, aby 
sme Mu ju vzdávali, a len 
Jemu slúžili, veď On nás 
stvoril a má právo určiť 
nám, k čomu Mu máme 
slúžiť. Nie tak? Každý 
človek, keď si niečo 
v y t v o r í  –  t r e b á r s   
obrázok, sochu, popíše 
niečo, upečie – má právo 
rozhodnúť sa,  čo so 
svojím dielom urobí! Či 
ho bude používať, tešiť 
sa z neho, alebo ho hoci 
zničí, rozseká, ba aj 
vyhodí. O čo viac Boh – 

Stvoriteľ má právo rozhodnúť, načo 
nás stvoril. My, ktorí sme Mu 
odovzdali svoje životy, ideme 
a chceme všetkým okolo seba 
povedať, že ich miluje, chce ich 
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mať v svojom Kráľovstve, chce ich 
uzdravovať, oslobodzovať aj 
z rôznych závislostí, tešiť sa z nás. 
Práve preto sme zorganizovali  
krásny program v obchodnom 
dome Dargov, kde sme po dva celé 
dni ľuďom prechádzajúcim sa, či 
nakupu júc im v  obchodoch ,  
zaspievali nádherné chvály, 
ktorými oslavujeme nášho Pána – 
Hospodina,  jed iného Boha 
v svätom mene Ježiš. Aby sme im 
porozprávali  svedectvá zo svojich 
životov, ako nám Ježiš Kristus 
pomohol, z čoho uzdravil, z akej 
závislosti vyliečil, čo nám dal 
a dáva dodnes! Život, nádherný 
život nám dáva, život s Ním plný 
radost i ,  zdravia,  úspechov. 
A chceme, aby to vedelo čo najviac 
ľudí a hlavne mladí ľudia, ktorí 
podľahli nejakej tej zákernej 
závislosti – či už drogovej, 
cigaretovej, alkoholovej alebo 
„automatohracej“, že je tu Niekto, 
Komu na nich veľmi záleží a jedine 
On im vie pomôcť. Je to Ježiš 
Kristus. A o tom, ako pomohol vyjsť 
zo závislostí takýchto otravných 
látok, vydal tu na našej akcii 
svedectvo i brat Viktor, akad. 
maliar, ktorý je odvtedy verný Pánu 
Ježišovi a veľmi, veľmi vďačný. 
Jeho svedectvo, obsiahnuté v 

letáčiku, si môžete prečítať v 
závere článku. Celá akcia sa niesla 
v duchu oslavovania nášho Pána – 
za zvuku hudobných nástrojov 
i spevu, a to nielen v slovenskom 

jazyku, ale i v rómčine pre našich 
spoluobčanov, čo sa niektorým 
obchodníkom nie veľmi páčilo, 
zjavne pre to, že pre nich  je všetko 
iné dôležitejšie ako samotný 
Stvoriteľ. No kladný ohlas to 
vyvolalo v množstve prítomných 
okoloidúcich, pristavujúcich sa 

ľuďoch. Hallelujah, Sláva Pánu.
Našu službu týmto ľuďom sme 
dopĺňali letáčikmi pripravenými na 
túto akciu, aby aj i tí, ktorí z 
a k é h o k o ľ v e k  d ô v o d u  s a  

nezastavili,  nepočúvali, ani si 
neprisadli,  mali možnosť  si aspoň 
prečítať „že Ježiš ich oslobodí z 
akéhokoľvek problému.“  O tom, že 
naozaj celá akcia mala ohlas 
a zmysel, sa nám potvrdilo i tým, 
že niektorí ľudia prejavili záujem 
a prišli si nás pozrieť a popočúvať 
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i opätovne, i v nasledujúci deň 
a informovali sa u našich bratov 
a sestier, ktoré slúžili rozdávaním 
letákov, kde sa nachádzame a či 
nás môžu navštíviť i v našej 
modlitebni. Každý, kto sa chce 
stretnúť zo živým Bohom, môže tak 
urobiť a prísť, počuť Božie Slovo, 
zažiť nádherné zázraky na našich 
Bohoslužbách. Hallelujah!
Veríme, že Pán nám dá možnosť 
ešte veľakrát zorganizovať takéto 
akcie. Boh nás k tomu žehnaj.

Hľadal som raj, 
našiel som peklo

"Volám sa Viktor Šefčík, 
som akademický maliar, Ježiš ma 
našiel pred 11 rokmi a odvtedy som 
absolútne čistý. Nie je tu priestor na 
to, aby som ti mohol hovoriť o 
celom svojom živote. Aspoň v 
skratke ti chcem povedať, že na 
ceste hľadania raja - lepšieho a 
kvalitnejšieho života, uprostred 
nespokojnosti z toho, ako sa uberá 
život okolo mňa, po tom, čo som bol 
sklamaný z politického vývoja na 
Slovensku (bol som jedným zo 
zakladajúcich členov VPN a 
jedným z aktérov nežnej revolúcie 
v  Košiciach), som okrem iných 
závislostí, uviazol aj v chemickom 
pekle. Hľadal som ten vytúžený 
stratený raj a na pomoc som siahol 
po rôznych povzbudzujúcich 
látkach. Okolo mňa v umeleckom 
svete to bolo bežné, ale aj medzi 
ostatnými svojimi známymi som 
videl, ako ľudia frustrovaní zo 
života hľadajú zmysel v úniku z 
reality pomocou drog. Vo verejnom 
živote, v súkromnom živote, ale aj v 
svojej umeleckej práci som nebol 
šťastný, život som si predstavoval 
úplne ináč. Mal som otázky, na 

ktoré mi nedala odpovede žiadna 
i d e o l ó g i a ,  f i l o z o f i a ,  a n i  
náboženstvo. Navštívil som viac 
cirkví, ale miesto šťastia a 
odpovedí prišlo len sklamanie.

Pri jednej príležitosti  som 
vďačne prijal ponúknutú "cestu do 
raja". Vyskúšal som všetko možné - 
marihuanu, kokaín, pervitín, 
extázu.... Vedomie sa mi síce 
zmenilo, upadal som do rôznych 
stavov a ponáral som sa stále 
hlbšie a hlbšie do mora závislostí. 
Neučinilo ma to však šťastným, 
slobodným, nenašiel som raj. 
Pamätám si na jeden zážitok z 
krčmy. Sedel som tam s priateľmi a 
práve som bol  "nastrelený 
perníkom". Ako sme tam sedeli, 
zrazu sa mi naskytol veľmi čudný 
pohľad. Žiadne lietajúce ružové 
slony, nič podobné, žiadna krása, 
superzážitok, miesto toho som 
videl okolo seba samé smrtky - 
mŕtvoly. Všetci ľudia okolo mňa 
vyzerali ako kostry. Žiaden raj, 
úľavu, slobodu, šťastie som v 
drogách nenašiel. Stal som sa len 
otrokom a „závislákom“.

Ale vďaka Bohu, Boh ma 
našiel práve pred 11 rokmi. 
Priviedol ma do kresťanského 
misijného centra Oáza viery, kde 
som spoznal a prijal Ježiša Krista 
za svojho osobného Pána a 
Spasiteľa. Ježiš ma oslobodil, dal 
mi úplne nový život, viem, že mám 
miesto v nebi a odvtedy sa o mňa 
nádherne stará. Oslobodil ma 
nielen z drogovej závislosti, ale aj 
závislosti na ľuďoch. Neraz som bol 
v ťažkej situácii a potreboval som 
zázrak a vždy sa udial. 

Dnes už nie som závislý na 
drogách, ani iných veciach, ani na 
ľuďoch, ale patrím Ježišovi a On mi 
vždy pošle do cesty tých správnych 
ľudí. Od toho času aktívne a 
pravidelne navštevujem zhro-
maždenia, kde sa vyučuje Božie 
Slovo a môj život dostal hlboký 
zmysel a význam. Teším sa na to, 
čo má Ježiš pre mňa pripravené v 
nebi, ale aj ešte tu na zemi. On 
miluje aj teba a chce ťa oslobodiť, 
ako oslobodil aj mňa. Má aj pre 
teba pripravený nádherný nový 
život."


